
Penicilín vyrábět nesmíme,  

ale EU nám ho dovolila aspoň balit. 
Stydím se za naše politiky. Je to přes rok, kdy nám Válek sliboval 

postavit znovu vlastní továrnu na penicilín. 

Dodal však, že nám to musí odsouhlasit EU.  

 Nikdo z ministrů by neměl přežít takové stavy chybějících léků, 

jako je tomu za Válkovy nadvlády. 

 Takže rok 2023 slib továrny na penicilín 

 Rok 2024 leden žádost do EU o zřízení výroby 

 Rok 2024 duben zamítnutí žádosti o stavbu továrny  

 na penicilín a milostivě povoleno jej pouze balit 

Žasnete? 
V době, kdy nejsou léky a jsme odkázáni na dovoz nechápu, proč se 

na to vůbec musíme ptát EU a proč si ji prostě znovu pro naše lidi 

nepostavíme. 

Proč a na pokyn koho jsme původní výrobu zlikvidovali?   

To chce EU abychom umírali na kdejaký zánět? Jak to mohla vláda 

dopustit? 

Jsme ještě vůbec svéprávná země?  

 

Myslím, že EU to nepovolila proto, aby nevznikla 

nechtěná konkurence pro nějakého západního  

EU preferovaného výrobce. 
 

Hlavně, že Péťa oroduje za výstavbu továrny na léky na Ukrajině. 

Pořád si myslíte, že nejsme kolonie? 
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